
 
 

Møteprotokoll 
NB REGION NORD ÅRSMØTE 

 

Tid:  LØRDAG 23. JUNI KL. 12.30  

Sted:  SALANGEN KULTURHUS I SJØVEGAN  

 

ÅPNING: Styreleder Kurt Jenssen åpnet årsmøte ved å ønske alle medlemmer velkommen til 

årsmøte her på Sjøvegan. Deretter ga han ordet til Ordfører Simon Løvhaug. 

 Ordfører ønsket alle velkommen til Salangen kommune. Ordfører Løvhaug påpekte 

innsatsen fra Sif ski som stiller opp på dugnad for å betjene de besøkende på 

årsmøtetreffet til bobilforeningen. Dugnadsinnsatsen er bærebjelken i kommunen. 

 

SAKSLISTE: 

SAK 1  GODKJENNING AV INNKALLING OG FREMMØTTE MEDLEMMER  

SAK 2  GODKJENNING AV SAKSLISTE  

SAK 3  VALG AV MØTELEDER, REFERENT, 2 TIL Å UNDERSKRIVE PROTOKOLL 

OG TELLEKORPS  

SAK 4   ÅRSBERETNING 2022 - 2023  

SAK 5   REVIDERT REGNSKAP 2023 REVISORBERETNING  

SAK 6   INNKOMNE FORSLAG  

SAK 7   BUDSJETTFORSLAG 2024  

SAK 8   VALG  

SAK 9   AVSLUTTING 

 

Årsmøtets behandling av sakslisten: 

SAK 1  GODKJENNING AV INNKALLING  

OG FREMMØTTE MEDLEMMER     

Vedtak:  Innkalling enstemmig godkjent. 

92 fremmøtte medlemmer godkjent 
 

SAK 2  GODKJENNING AV SAKSLISTE  Vedtak: Sakslisten enst. godkjent. 
 

SAK 3  VALG AV MØTELEDER, REFERENT,  

2 TIL Å UNDERSKRIVE PROTOKOLL  

OG TELLEKORPS     Vedtak: Møteleder: Kurt Jenssen 

         Referent: Kåre Breivik 

         2 til å underskrive protokoll: 

- Kollbjørn Richardsen 

- Arnt Eriksen 

SAK 4   ÅRSBERETNING 2022 - 2023  

Styreleder Kurt Jenssen leste igjennom årsberetning.  

 

Vedtak: Årsberetning enstemmig vedtatt uten noen merknader. 

 



 
 

 

SAK 5   REVIDERT REGNSKAP 2022  

REVISORBERETNING for regnskapsåret 2022. 

  Styreleder Kurt Jenssen leste igjennom revisorberetningen. 

Arnold Pedersen gikk igjennom årsregnskapet. Vedtak: Årsregnskap 2023 

sammen med revisorberetning 

enstemmig vedtatt uten noen 

ytterligere merknader. 

SAK 6   INNKOMNE FORSLAG 

Styret la frem følgende Handlingsplan 2023 – 24 

Formål:  

Styret skal ta vare på eksisterende medlemmer og rekruttere nye. Styret skal arbeide for å 

gjøre Norsk Bobilforening kjent for nye og eksisterende medlemmer. Målgruppen for 

styrets arbeid er å få avtaler med bedrifter lokalt og støtte arbeidet som Norsk 

Bobilforening gjør sentralt. De har god kontakt med sentrale myndigheter både politisk 

og administrativt.  
 

Styret skal ha kontroll på og ha en god økonomistyring som forvalter medlemmenes 

midler.  

Styret skal ha 8 hovedfelt de skal satse på i 2023/-24  

Mål:  

1.   Opplæring av styremedlemmer, webansvarlig og treffkoordinator.  

2.   Lage en møteplan for styret i 2023/-24  

3.   Medlemsverving  

4.  Stands hos forhandlere  

5.  Årsmøte 2023/-24  

6.  Avtaler for medlemsverving  

7.  Bobiltreff som inneholder sosialt samvær kombinert med kurs/kompetanseheving, 

herunder førstehjelp, hjertestarter og generelle regler for bobil (f.eks. vekt, fartsgrense, 

tilhenger ol.)  

8. Sikre kontinuerlig drift og videreutvikling av NB Region Nords hjemmeside  

 Styret vil oppmuntre til videreutvikling av foreningen, herunder 

rekruttering og medlemsverving gjennom kampanjer lokalt og sentralt.  

 Forbedre samarbeidet med verksteder og caravansenter 

 Avholde bobiltreff i hele regionen  

 Utvikle og opprettholde kommunikasjon mellom Bobilforeningen sentralt 

og andre regioner  

 Utarbeide en Facebook-side med flere administratorer. 

 

SAK 7   BUDSJETTFORSLAG 2024  

  Arnold Pedersen redegjorde for styrets forslag til budsjett. 

  Møteleder: Kurt Jenssen inviterte årsmøte til eventuelle merknader / spørsmål 

 

 



 
 

 

Merknad fra Arnold Pedersen:  Det bør avsettes mere midler til fondet, ved å sette 

ned posten til årsmøtet og styremøte. Slik at det vil 

bli ca. 25000 til fond. 

Merknad fra Kåre Breivik: Styret vil arbeide for eksterne tilskuddsmidler for å 

følge opp punktene i handlingsplan, slik at 

inntektspostene kan økes. Det vil øke mulighetene 

for fondsavsetninger. 

 

Vedtak: Budsjettforslag 2024 enstemmig vedtatt.  

 

SAK 8   VALG  

  VALGKOMITEENS INNSTILLING TIL ÅRSMØTE NB REGION NORD 2023 

  Valgkomiteen har bestått av May Heitmann, Geir Svendsen, Helge Guttorm  

  Møteleder spurte årsmøte om noen hadde alternative forslag, noe som ikke ble fremlagt. 

 

Valgkomiteens forslag til styre:  

Leder og treffkoordinator for Finnmark: KÅRE BREIVIK, Tana -           NY - Enstemmig valgt 

Nestl. og treffkoordinator for Troms:      RAINER KNUTSEN, Kåfjord  NY- Enstemmig valgt 

Styremedlem:          TRINE TUBEZ, Lakselv          NY-  Enstemmig valgt 

Styremedlem:           GEIR SKÅRE, Kvænangen       NY - Enstemmig valgt  

Styremedlem:          ÅGE NILSEN, Andenes           NY - Enstemmig valgt 

Varamedl. til styre:         HARRIET KOLLSTRØM, Alta (Ikke på valg i år) 

Varamedl. til styre:         GEIR J. SVENDSEN, Båtsfjord NY - Enstemmig valgt 

 

NYE REVISORER:    JAN EVJEN, Alta   NY  - Enstemmig valgt 

OLE HÅGENSEN, Alta  NY  - Enstemmig valgt 

 

Delegater til  landsmøte er ikke på valg i år og består av:  

Arnold Pedersen      Varamedl. Kjell Johansen  

Ernst Gunnar Taknes      Varamedl. Åge Nilsen  

Alf Børre Knutsen      Varamedl.  May Heitmann  

Leder Kåre Breivik 

Delegatene har personlige vara. Valgkomiteen ber det nye styret når de konstituerer seg om å avklare 

rollefordelingen og skriftlig-gjøre hvilke oppgaver den enkelte i styret har; som sekretær, 

kassereroppgaver mm. Forslaget fra valgkomiteen var enstemmig. 
 

SAK 9   AVSLUTTING 

  Møteleder Kurt Jenssen takket for seg, og ønsket alle vel tilbake i sine bobiler. 

 

Kåre Breivik,  referent 

 

Kollbjørn Richardsen /sign      Arnt Eriksen / sign. 

 

  Dette dokumentet er godkjent elektronisk og har derfor ikke underskrift. 

https://maps.google.com/?q=%20Det%20var%20forslag%20om%20%C3%A5%20avsette%20mere%20midler%20til%20fondet.%20Sette%20ned%20posten%20til%20%C3%A5rsm%C3%B8tet%20og%20styrem%C3%B8te.%20Slik%20at%20det%20vi%20bli%20ca%2025000%20US

